
 

 

Місцеве самоврядування 

Виконавчий комітет Слобожанської селищної ради 

Дніпровського району Дніпропетровської області 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

П Р О Т О К О Л   № 5 
 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

СЛОБОЖАНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

        

 

 

                                                                        

                                                                                                16 травня 2018 року 

                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

                                   

 

Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



 

Присутні на засіданні:                                                                                                                                                                         

Потапова Тетяна Анатоліївна  

Вусик Світлана Миколаївна 

Бровко Іван Володимирович  

Кононов Володимир Іванович  

Шеремет Микола Олександрович  

Полупанова Валентина Миколаївна  

Тумак Дарія Омелянівна  

Гряник Володимир Олександрович  

Безкровний Володимир Миколайович  

Осадчук Валерій Іванович  

Плющій  Наталія Сергіївна 

Мірошников  Сергій Володимирович 

Шерстюк Ірина Олександрівна  

Корінна Євгенія Яківна 

 

 

 

Відсутні на засіданні: 

Лагода Людмила Василівна  

Осадчий  Ігор Михайлович  

Запрошені на засідання:                                                                                         
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Головував: Камінський Іван Миколайович - голова  Слобожанської селищної 

ради  

 

 

 

 
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про підготовку житлово-комунального господарства та об’єктів соціальної сфери до 

роботи в осінньо-зимовий період 2018-2019рр. в Слобожанській селищній територіальній 

громаді.  

2. Про обстеження та організацію проведення заходів з ліквідації стихійних звалищ. 

3. Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

4. Про надання дозволу на встановлення пристрою примусового зниження швидкості. 

5. Про затвердження титульного списку. 

Доповідає т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони                                                                       

навколишнього природного середовища – Мазур О.М. 

6. Про погодження внесення змін до рішення селищної ради від 06.12.2017 року № 1102-

25/VII «Про селищний бюджет на 2018 рік». 

7. Про погодження внесення змін до рішення 25 сесії 7 скликання від 06.12.2017 № 1103 

«Про затвердження заходів до Програм соціально-економічного розвитку Слобожанської  

селищної територіальної громади на 2018 рік». 

8. Про попередню оплату. 

Доповідає начальник фінансового відділу  –  Демченко М.В. 

9. Про встановлення вартості харчування в пришкільних таборах влітку 2018 року. 

10. Про звільнення від батьківської сплати за харчування. 

Доповідає начальник відділу освіти  –   Шеремет М.О. 

11. Про затвердження заходів до Дня захисту дітей. 

               Доповідає начальник відділу молоді, культури,  

                                                                               національностей та релігій –  Гамасенко О.І. 

12. Про надання матеріальної допомоги учасникам АТО та переміщеним особам. 

13. Про надання матеріальної допомоги ювілярам. 

14. Про надання матеріальної допомоги за клопотаннями депутатів. 

15. Про надання матеріальної допомоги багатодітнім сім’ям. 

16. Про надання матеріальної допомоги вдовам. 

17. Про надання матеріальної допомоги матерям-героїням. 

18. Про взяття на квартирний облік. 

19. Про зміну заявника квартирного обліку. 

20. Про переведення садового будинку у житловий. 

21. Про дозвіл на початок роботи. 

22. Про присвоєння поштової адреси. 

23. Різне. 

                  Доповідає начальник відділу загально-організаційного забезпечення  –  Заіка Т.В. 

 

 

 

 

Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував перейти до розгляду 

питань порядку виконавчого комітету селищної ради.        



1.СЛУХАЛИ: Про підготовку житлово-комунального господарства та об’єктів 

соціальної сфери до роботи в осінньо-зимовий період 2018-2019рр. в Слобожанській 

селищній територіальній громаді.  

Доповідає: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово - 

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 151 додається)   

 

2.СЛУХАЛИ: Про обстеження та організацію проведення заходів з ліквідації стихійних 

звалищ. 

Доповідає: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово - 

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 152 додається)   

 

3.СЛУХАЛИ: Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

Доповідає: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово - 

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 153 додається)   

 

4.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на встановлення пристрою примусового зниження 

швидкості. 

Доповідає: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово - 

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 



ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 154 додається)  

  

5.СЛУХАЛИ: Про затвердження титульного списку. 

Доповідає: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, житлово - 

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 177 додається)   

 

6.СЛУХАЛИ: Про погодження внесення змін до рішення селищної ради від 06.12.2017 

року № 1102-25/VII «Про селищний бюджет на 2018 рік». 

Доповідає: Демченко М.В. – начальник фінансового відділу.                         

                                            

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 155 додається) 

              

7.СЛУХАЛИ: Про погодження внесення змін до рішення селищної ради від 06.12.2017 

року № 1103-25/VII «Про затвердження заходів до Програм соціально-економічного 

розвитку Слобожанської селищної територіальної громади на 2018 рік». 

Доповідає: Демченко М.В. – начальник фінансового відділу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 156 додається) 

 



8.СЛУХАЛИ: Про попередню оплату. 

Доповідає: Демченко М.В. – начальник фінансового відділу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 157,183 додається) 

 

9.СЛУХАЛИ: Про встановлення вартості харчування в пришкільних таборах влітку 

2018 року. 

Доповідає: Шеремет М.О. – начальник відділу освіти. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 158 додається) 
                                                    

10.СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської сплати за харчування. 

Доповідає: Шеремет М.О. – начальник відділу освіти. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 159 додається) 

 

11.СЛУХАЛИ: Про затвердження заходів до Дня захисту дітей. 

Доповідає: Гамасенко О.І. – начальник відділу молоді, культури, національностей та релігій. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 14 

(Рішення № 160 додається) 



12.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги учасникам АТО та переміщеним 

особам з тимчасово окупованих територій. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 161 додається) 

 

13.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги ювілярам. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 162 додається) 

 

14.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги за клопотаннями депутатів. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 163 додається) 

 

15.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги багатодітним сім’ям. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 



     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 164 додається) 

 

16.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги вдовам. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 165 додається) 

 

17.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги матерям-героїням. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:  Надати в травні матеріальну допомогу, згідно поданого списку. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 166 додається) 

 

18.СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 167,168,169 додається) 

 

19.СЛУХАЛИ: Про зміну заявника квартирного обліку. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 



                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 170 додається) 

 

20.СЛУХАЛИ: Про переведення садового будинку у житловий. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 1 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 171,172,173,174,175,176 додається) 

 

21.СЛУХАЛИ: Про дозвіл на початок роботи. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 177,178 додається) 

 

22.СЛУХАЛИ: Про присвоєння поштової адреси. 

Доповідає: Заіка Т.В. – начальник відділу загально-організаційного забезпечення. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 179,180,181,184185,186,187,188,189,190,191,192,193,194 додається) 

 

23.СЛУХАЛИ: Про погодження передачі дров від демонтажу дерев’яної підлоги КЗ 

«Степнянська загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів Слобожанської селищної ради» до 

КЗ «Місцева пожежна команда». 

Доповідає: Шеремет М.О. – начальник відділу освіти. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 



 

                                                            за             - 14 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 14 

(Рішення № 182 додається) 

 

 

СЕЛИЩНИЙ  ГОЛОВА                         І.М. КАМІНСЬКИЙ 


